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Jag Daniel Enblom har gått igenom styrelsens arbete och ekonomi för 2021. 

Styrelsens arbete finner jag väl dokumenterat och genomfört. 

Ekonomin har också besiktigats. Här finns lite att önska: 

Jag saknar en huvudbok med numrerade verifikat. 

En hel del verifikat fattas, främst på inbetalda medlemsavgifter. Svårt att följa eftersom alla swich-
betalningar är märka med endast swish-numret på bankutdraget. 

Utbetalningar stöds med verifikat, faktura eller kvitto. Gjorda inköp är styrka i styrelsens protokoll. 
Saknas dock växelkurs för inköpet av nylonvapen. Även en felaktig utbetalning som kassören åtgärdat 
under 2022. 

Jag kan ej se att föreningen har lidit ekonomisk skada av ovanstående brister. 

 

Jag kan därför rekommendera årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 
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